



### **“Global Dining Credit: Local Dining Credit” - Terms and Conditions**

1. Benefit is valid from January 7 to December 31, 2025 (“Benefit Period”).
2. Each Registered Card can get up to HK\$500 statement credit in each period: The first redemption period is from January 7 to June 30, 2025; The second redemption period is from July 1 to December 31, 2025 (“Benefit”). Benefit is valid from the date of registration. Unused credit will be forfeited after each redemption period. Registered Card must be charged before each redemption period ends for the statement credit eligibility.
3. Benefit is available to Basic Cards of The Platinum Card® or American Express® Peninsula Platinum Card issued in Hong Kong by American Express International, Inc. (“Eligible Card”) that have successfully registered this Benefit during the Benefit Period. Transactions on Supplementary Card or Additional Card are not eligible.
4. Save the Benefit to the Eligible Card before making payment with the Registered Card at Participating Local Restaurants (“Local Restaurants”) to qualify for the Benefit. Payments made on other Cards do not qualify.
5. Benefit only applies to dine-in services made in-person at Local Restaurants in Hong Kong. The full Local Restaurants list (“The List”) can be found [here](#). Check The List before dining as it may change without prior notice. Transaction is not eligible if the restaurant is not on The List at the time of visit.
6. Excludes purchases of gift cards, vouchers, deposits, cancellation, no-show charges, takeaways or dine-at-home service.
7. Online Payment, QR payments, or restaurants’ in-app payments may not be eligible for the Benefit. Please pay at the designated till point at Local Restaurants.
8. Credits should appear on statements within 30 days but may take up to 90 days from the end of Benefit Period. Credits are not redeemable for cash or other payment form.
9. Purchases of goods and/or services from Local Restaurants are governed by their respective Terms and Conditions (including privacy policies). American Express is not responsible for the goods and/or services. Contact the Local Restaurants directly for any inquires or complaints related to their goods and/or services.
10. Credit may not be applied if the account has been suspended or cancelled and may be reversed if transaction is returned or cancelled.
11. Un-posted/cancelled/refunded transactions and transactions that are found to be fraudulent or are eventually cancelled/refunded is not eligible.
12. Local Restaurants are solely responsible for all products, services, consultations, and advice. American Express is not the provider of any of these products and/or



services that are made available pursuant to the Benefit and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.

13. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
14. For any enquiry related to this Benefit, please call The Platinum Card Service on 2277 2233.
15. In the event of any dispute arising from this Benefit, the decision of American Express and Local Restaurants shall be final.
16. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
17. [Registration Terms & Conditions](#).

#### **“Global Dining Credit: Abroad Dining Credit” – Terms and Conditions**

1. Benefit is valid from January 7 to December 31, 2025 (“Benefit Period”).
2. Each Registered Card can get up to HK\$500 statement credit in each period: The first redemption period is from January 7 to June 30, 2025; The second redemption period is from July 1 to December 31, 2025 (“Benefit”). Benefit is valid from the date of registration. Unused credit will be forfeited after each redemption period. Registered Card must be charged before each redemption period ends for the statement credit eligibility.
3. Benefit is available to Basic Cards of The Platinum Card® or American Express® Peninsula Platinum Card issued in Hong Kong by American Express International, Inc. (“Eligible Card”) that have successfully registered this Benefit during the Benefit Period. Transactions on Supplementary Card or Additional Card are not eligible.
4. Save the Benefit to the Eligible Card before making payment with the Registered Card at Participating Restaurants Abroad (“Abroad Restaurants”) to qualify for the Benefit. Payments made on other Cards do not qualify.
5. Benefit only applies to dine-in service made in-person at Abroad Restaurants outside of Hong Kong. The full Abroad Restaurants list (“The List”) can be found here. Check The List before dining as it may change without prior notice. Transaction is not eligible if the restaurant is not on The List at the time of visit.
6. For Abroad Restaurants in Japan, prepaid reservation must be made through Pocket Concierge with the Registered Card. If prepayment is not accepted, it is not eligible



for the credit from the Benefit. Other Terms and Conditions apply, please visit <http://pocket-concierge.jp/en/> for details.

7. Excludes purchases of gift cards, vouchers, deposits, cancellation, no-show charges, takeaways or dine-at-home service. Currency Conversion Fee applies and does not count towards the Benefit. Please refer to the [Cardmember Agreement](#) for more information.
8. Online Payment (except Japan), QR payments, or restaurants' in-app payments may not be eligible for the Benefit. Please pay at the designated till point at Abroad Restaurants.
9. Credits should appear on statements within 30 days but may take up to 90 days from the end of Benefit Period.
10. Purchases of goods and/or services from Abroad Restaurants are governed by their respective Terms and Conditions (including privacy policies). American Express is not responsible for the goods and/or services. Contact the Abroad Restaurants directly for any inquires or complaints related to their goods and/or services.
11. Credit may not be applied if the account has been suspended or cancelled and may be reversed if transaction is returned or cancelled.
12. Un-posted/cancelled/refunded transactions and transactions that are found to be fraudulent or are eventually cancelled/refunded is not eligible.
13. Abroad Restaurants are solely responsible for all products, services, consultations, and advice. American Express is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the Benefit and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
14. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
15. For any enquiry related to this Benefit, please call The Platinum Card Service on 2277 2233.
16. In the event of any dispute arising from this Benefit, the decision of American Express and Abroad Restaurant shall be final.
17. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
18. [Registration Terms & Conditions](#).



### 《環球餐饗禮遇：本地餐饗回贈》之條款及細則：

1. 禮遇之有效期為 2025 年 1 月 7 日至 12 月 31 日(「禮遇期」)。
2. 每張已登記卡於每個回贈期內最多可享 HK\$500 簽賬回贈：首個回贈期為 2025 年 1 月 7 日至 6 月 30 日；第二個回贈期為 2025 年 7 月 1 日至 12 月 31 日(「禮遇」)。未使用的回贈金額將於每個回贈期後失效。簽賬必須於每個回贈期結束之前記入您的已登記卡賬戶內，才可獲得該期的簽賬回贈。
3. 僅適用在禮遇期內成功登記此禮遇的美國運通於在香港簽發的美國運通白金卡或美國運通半島白金卡的基本卡(「合資格卡」)。附屬卡或其副卡的交易不適用於此禮遇。
4. 在參與之本地餐廳(「本地餐廳」)使用已登記卡進行簽賬前，您必須先將禮遇儲存至您的合資格卡，方可享有此禮遇。如您在簽賬時使用其他卡，該卡的簽賬將不符合此禮遇資格。
5. 此禮遇僅適用於親臨香港之本地餐廳堂食簽賬。完整的本地餐廳名單可[在此查看](#)(「名單」)。名單可能隨時更改而不作出事先通知，請在消費前查看，以確保餐廳在交易時仍在名單上，否則無法獲得禮遇的簽賬回贈。
6. 此禮遇不適用於購買禮品卡和禮券、支付場所預訂時的訂金、取消預訂及未如期赴約的費用、外賣或到會服務。
7. 如使用網上付款、二維碼簽賬或在餐廳應用程式中進行簽賬，您可能無法獲得此禮遇。請使用信用卡終端機進行簽賬。
8. 回贈應在簽賬日期起 30 天內或禮遇期完結後 90 天內顯示於您的賬單。回贈不可兌換現金或其他付款方式。
9. 您在本地餐廳購買商品及/或服務時，受其各自的條款及細則(包括隱私政策)約束。美國運通不對本地餐廳的商品及/或服務負任何責任。如有關於本地餐廳商品及/或服務的疑問或投訴，請直接聯繫該餐廳。
10. 若卡會員賬戶已暫停或取消，該回贈可能無法套用至卡會員的賬戶；如果合資格交易已退回或取消，該回贈可能會被撤銷。
11. 未誌賬/取消/退款的交易或任何被發現為欺詐或最後被取消/退款的交易將不被視為合資格簽賬。
12. 本地餐廳對所有產品、服務、諮詢和建議全權負責。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
13. 因享用產品或服務(包括但不限於直接或間接)而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
14. 如對此禮遇有任何疑問，請致電白金卡會員專線 2277 2233 查詢。
15. 有關此禮遇之疑問及爭議，概以美國運通及本地餐廳的最終決定為準。



16. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
17. [登記卡推廣條款及細則](#)。

#### 《環球餐饗禮遇：海外餐饗簽賬回贈》之條款及細則：

1. 禮遇之有效期為 2025 年 1 月 7 日至 12 月 31 日 (「禮遇期」)。
2. 每張已登記卡於每個回贈期內最多可享 HK\$500 簽賬回贈：首個回贈期為 2025 年 1 月 7 日至 6 月 30 日；第二個回贈期為 2025 年 7 月 1 日至 12 月 31 日 (「禮遇」)。未使用的回贈金額將於每個回贈期後失效。簽賬必須於每個回贈期結束之前記入您的已登記卡賬戶內，才可獲得該期的簽賬回贈。
3. 僅適用在禮遇期內成功登記此禮遇的美國運通於在香港簽發的美國運通白金卡或美國運通半島白金卡的基本卡 (「合資格卡」)。附屬卡或其副卡的交易不適用於此禮遇。
4. 在參與之海外餐廳 (「海外餐廳」) 使用已登記卡進行簽賬前，您必須先將禮遇儲存至您的合資格卡，方可享有此禮遇。如您在簽賬時使用其他卡，該卡的簽賬將不符合此禮遇資格。
5. 此禮遇僅適用於親臨香港以外的海外餐廳堂食簽賬。完整的海外餐廳名單可在此查看 (「名單」)。名單可能隨時更改而不作出事先通知，請在消費前查看，以確保餐廳在交易時仍在名單上，否則無法獲得禮遇的簽賬回贈。
6. 位於日本的參與餐廳，您必須以已登記之合資格卡透過 **Pocket Concierge** 進行預付預訂。如果預先付款不成功，您將無法獲得該禮遇的簽賬回贈。其他條款及細則適用，詳情請參閱: <https://pocket-concierge.jp/en/>
7. 此禮遇不適用於購買禮品卡和禮券、支付場所預訂時的訂金、取消預訂及未如期赴約的費用、外賣或到會服務。外幣交易之相關外幣費用適用，且該外幣費用不計入此禮遇。更多有關外幣交易詳情，請參閱[會員協議](#)。
8. 如使用網上付款 (日本除外)、二維碼簽賬或在餐廳應用程式中進行簽賬，您可能無法獲得此禮遇。請使用信用卡終端機進行簽賬。
9. 回贈應在簽賬日期起 30 天內或禮遇期完結後 90 天內顯示於您的賬單。回贈不可兌換現金或其他付款方式。
10. 您在海外餐廳購買商品及/或服務時，受其各自的條款及細則 (包括隱私政策) 約束。美國運通不對海外餐廳的商品及/或服務負任何責任。如有關於海外餐廳商品及/或服務的疑問或投訴，請直接聯繫該餐廳。
11. 若卡會員賬戶已暫停或取消，該回贈可能無法套用至卡會員的賬戶；如果合資格交易已退回或取消，該回贈可能會被撤銷。



12. 未誌賬／取消／退款的交易或任何被發現為欺詐或最後被取消／退款的交易將不被視為合資格簽賬。
13. 海外餐廳對所有產品、服務、諮詢和建議全權負責。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及／或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
14. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
15. 如對此禮遇有任何疑問，請致電白金卡會員專線 2277 2233 查詢。
16. 有關此禮遇之疑問及爭議，概以美國運通及海外餐廳的最終決定為準。
17. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
18. [登記卡推廣條款及細則](#)。